
 

Styrelseprotokoll 2024-01-15 
Mötet öppnas 
Närvarande: Eddie Gustavsson, Ebba Öström, Carita Wikström, Ellinor Persson, Karin Sylven, Björn 
Sjölin, Elin Johansson, Tove Svensson  
Frånvarande:Camilla Apoy 
 
 

1. Val av sekreterare 
Ellinor Persson 

2. Val av protokolljusterare 
Elin Johansson 

3. Godkännande av dagordning för mötet  
 

4.  Ridskolerapporten (Carita) 
a. se bilaga Ridskolerapport  

 
5.  Lägesuppdatering från våra organisationsgrupper: 

a. Ungdomssektionen  
i. Tomteparaden är genomförd och ARS fick pris, 3000kr. 
ii. Julshow - funderar på att ändra på upplägget till nästa år.  

iii. Julaftonsridning. 
iv. Utbildningsdag på Arken spa och konferens tillsammans med SiSU, 

fördjupning i US-arbete.  
v. USS har flera mål för 2024 

1. Trygghetspriset - Trygg i stallet  
2. Stallvärdar - USS kommer att vara stallvärdar för att öka trygghet 

och trivsel bland annat med stallfika. 
3. Fortsätta med USS basaktiviteter men försöker hitta på lite mer 

under sommarhalvåret. 
4. US-årsmöte, föreslår att US årsmöte är samma dag som föreningens 

årsmöte för att locka fler deltagare. Ebba önskar att få hjälp med att 
ta valberedningen med deltagare till USS. 

5. US har som mål att delta i Vi i stallet 
 

b. Ridskola/utbildning/Medarbetare  
i. Lina ska göra lev.2 ridlärar provet under våren  2024. 



 
c. Kommunikation 

i. Styrelsens representant för Dtipediet Dagmar Petersen    - Ellinor  Persson 
ii. Alingsås Tidning (AT) vill nå ut med mer lokalsport, Kommunikationsgruppen 

har hänvisat Alingsås Tidning till Ella Gustavsson som skriver ett reportage. 
1. Önskemål om allmän information om ridklubben i AT 

d. Cafégruppen 
i. inget nytt 

e. Anläggning 
i. Nya Ledlampor till ponnystallet ska installeras under jan-mars. 
ii. Bidrag 15tkr från Stiftelsen Börjesson för en ny entré i stallet. Vi ska fortsätta 

söka bidrag från SISU och Alingsås kommun för resterande av kostnaden för 
en ny entré. 

iii. Solceller, vi har fått en offert från ett företag och vi ska försöka söka bidrag 
från Sparbanken för att få investering till solceller. Eddie tar kontakt med 
Sparbanken. Bidrag för solceller från RF Sisu skall också sökas. 

iv. Behov av ny traktor, föreslår att titta på en mer miljövänligt alternativ samt 
en begagnad. Björn kollar på alternativ. 

v. Värmepumparna är sönder, tekniker kommer under morgondagen och kollar 
dem.   
 

f. Tävling 
i. Tävlingsmöte 4/1. Flera nya ansikten som ska byta tävlingsklubb till ARS. 
ii. Tävlingsterminen är bokad 

iii. Mål att  slutföra skyltutredningen under vården..   
g. Trygghetsgrupp 

i. se PP presentation om Trygghetsarbete Digitalt anmälan  
h. Bidrag 

i. se punkt anläggning  
 

i. Sponsring  
 

i. Avtal med takbyrån  
ii. Uppdatera informationsmaterial om sponsring och marknadsföra  det digitalt  

 
6. Ekonomi 

a. Minusresultat för november 177 tkr, stora inköp på hö och tävlingspriser. 
Tävlingspriser har ökat med  90 tkr mot föregående år.  Karin kollar upp kontot med 
Gunnel för att få en förklaring.  

b. Karin gör budgetförslag till nästkommande möte i februari och vi avsätter tid för 
budget genomgång. Carita bjuder med Gunnel 

c.   
7. Beslut mellan möten  

Ny led belysning i ponnystallet för 96tkr. Björn tar kontakt med utföraren för att 
påbörja arbetet  

 
8. Övrigt 

a. Årsmöte 2024 17/3 kl 14. 



b. Nästa möte 19/2 kl 18.30 
9. Genomgång av förra mötets protokoll 

Påminnelse till Camilla ska uppdatera Föreningens Stadgar för år 2023-2025 
10. Punkter till nästa möte 
11. Genomgång av dagens protokoll 
12. Mötet avslutas 

 

 

Mötestid 18.30- 20.00 

- 

 


